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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

JAWAPAN OLEH YB DATUK SERI DR. S. SUBRAMANIAM 

MENTERI KESIHATAN MALAYSIA 

PERTANYAAN 

DARI PAD A 

TARIKH 

SO ALAN 

LISAN 

YB TUAN IDRIS BIN AHMAD 

[ BUKIT GANTANG] 

8 MAC 2017 

YB Tuan Idris Bin Ahmad [ Bukit Gantang ] minta MENTERI 

KESIHA TAN menyatakan apakah rasional Kerajaan membuat 

pelantikan 2600 orang pegawai perubatan secara kontrak sahaja 

sedangkan masih banyak kekurangan doktor di hospital awam. 

Tuan Yang di-Pertua, 

Langkah Kerajaan melaksanakan lantikan kontrak kepada graduan 

perubatan, pergigian dan farmasi mulai 1 Disember 2016 sebagaimana 

yang diumumkan oleh YAB Perdana Menteri dalam Pembentangan 

Bajet 2017 pada 21 Oktober 2016 adalah bertujuan bagi mengatasi 

masalah masa menunggu penempatan untuk menjalani latihan 

siswazah dan khidmat wajib. Pelaksanaan lantikan secara kontrak ini 

adalah berikutan peningkatan keluaran graduan sama ada dalam dan 

luar negara dan kekangan jawatan tetap. 
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